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DEPARTAM ENT D’ASSUM PTES 
COMARCALS

Titulars. — E1 Dr. Mestres i Miquel per la seva 
qualitat de President d’aquesta ponència exposa 
extensament la situació actual d’aquest assumpte 
que ha obligat, usant del vot de confianga atorgat 
en la darrera sessió, a aplicar els acords de l'As
semblea del setembre de l’any passat de comu 
acord amb l’Associació de Metges Sanitaris. S ’ha 
circulat l’ordre a tols els companys titulars de 
compì ir totes les seves obligacions sanitàries per 
mitjà de l’esmentada Associació en Hoc de reme- 
tre els documents directament a la Generalitat.

Es parla extensament de les ripticies que es re- 
nen del projecte de Reglament de funcionaris de 
Sanitat que ha de redactar l’Honorable Sr. Con- 
seller de Sanitat i Assistència publica i s’acorda 
que es continuiin els estudis i negociacions en la 
forma que s'ha seguit fins ara, fins arribar si és 
precis a l’integra aplicació dels acords de la refe
nda Assemblea del setembre de l’any passat.

A continuano el Dr. Mestres i Miquel dona 
compte dels acords de la darrera Junta General 
de FAssociació de Metges Sanitaris i d’Assistència 
Publica d’elitre els quals fa remarcar d’una mane
ra especial l’acord que adoptaren d’entrar a for
mar una Secció del Sindicat de Metges de Cata- 
lunya.

Es veu amb molta simpatia aquest acord i s’es- 
tudia la manera reglamentària de poder donar sa
tisfaccio a les aspiracions de l’esmentada Associa
ció. Intervenen tots els Consellers en una laboriosa 
discussió i després de llegir el que disposa el Re
glament de Regisme Interior referent a la cons- 
titució de les Seccions i tenint cn compte que a 
l’Associació de Metges Sanitaris estan inscrits al- 
guns metges no sindicats, s’acorda en principi que 
Tunica manera de poder compì aure la idea acor- 
dada pcls companys titulars que el Coliseli pren 
en considerano, és considerar-ho coni una Socie- 
tat adherida.

S ’acorda que a base d'aquesta orientació s’estu- 
clii l’assumpte per a portar-lo en l’Assemblea del 
pròxim any 1935.

Assumpte Llinàs. — A prec del metge interes
sai, Dr. Draper, i amb la conformitat del Sr. Pre
sident de la Mancomunitat Comarcal s’acorda dei- 
xar pendent aquesta qùestió que estaba sobre la 
taula procedent de sessions anteriors.

Assumpte Sant Esteve de Bas. — Es llegeix 
unes comunicacions del Dr. Vega, d’aquest poble, 
amb les quals exposa primer certs extrems que 
ell considera són en perjudici d’aquell partit me
dic per competència professional fora de les nor
mes del Sindicat i segon l’assumpte plantejat amb 
l’Ajuntament d’Olot que ha convocat 1111 concurs 
per proveir diverses places de metge per a un hos
pital Comarcal sense ajustar-se a les normes sin
dicáis.

Referent al primer extrem s’acorda traslladar- 
ho a la Secció Comarcal d’Olot i a la Mancomu
nitat Comarcal de Girona perqué intervinguin i 
dictin les disposicions pertinents per tal de fer 
complir les normes i acords del Sindicat amb ma
tèria de partits i conducta mèdica.

En referència al segon extrem s’acorda comu
nicar a la Secció Comarcal d’Olot i a rA junta
ment d’aquell a ciutat que per a realitzar el Con
curs s’han d’adaptar a les normes aprovad¡es per 
l’Assemblea tal com ja els hi fou recordat en altra 
ocasió la qual cosa motiva que no es portés a ter
me el concurs de referència, i coni sigui que les 
bases del concurs que rAjuntament ha acordat 
convocar no s’ajustin a les normes sindicáis les 
places són declarades inocupables i s’adverteix a 
tots els companys que no poden prendre part en el 
concurs mentre no es realitzi segons les normes 
sindicáis.

DEPARTAM ENT CENTRAL

Passa a tractar-se de tots els assumptes que fan 
referència a la propera Assemblea de Delegats 
els quais han estât prèviament examinais pel De
partament.

El senyor Secretari llegeix la Memòria que ha 
redactat per encàrrec del Conseil la quai és apro- 
vada per unanimitat i es fa constar un expressiu 
vot de gracies pel Dr. Fornells pel treball meri- 
tissim d’aquesta Memoria.

El Dr. Brossa per la seva qualitat de President 
del Departament assabenta al Conseil que en la 
Junta General de la Secció Comarcal de Barcelona 
fou aprovada la segiient proposició presentada pel 
soci Dr. Peris Mas de Xaxàs: "E l sota signât 
proposa que els dos projectes d’assegurança sobre 
la salut vagin a la próxima Assemblea sense que 
la Comarcal es manifesti preferentment per cap


